
Zápisnica napísana z dvadsiateho šiesteho zasadnutia 

OZzo dňa 30.09.2013 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ján 

Borovský. Zasadnutia sa zúčastnili siedmi poslanci. Poslanci schválili navrhovaný program a doplnené 

body.Program:  
1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Prejednanie žiadosti fy Agroprodukt, s.r.o. na umiestnenie silážneho žľabu 

5. Prejednanie žiadosti Petra Jakaba na výrub stromu 

6. Prejednanie žiadosti Poľovníckeho združenia ČAJKA o umiestnenie poľovníckeho zariadenia na 

území obce 

7. Engler – výberové konanie – pokus o zmier 

8. Prejednanie odchytu túlavých zvierat 
9. Likvidácia kuchynského odpadu v zmysle platného zákona – prejednanie 

10. Kolaudácia kanalizácie – informácia 

11. Podanie žiadosti na enivronmentálny fond – kanalizácia 

12. Riešenie odpadového hospodárstva 

13. Informácia o kamerovom systéme 

14. Rôzne 

15. Diskusia 

16. Záver 
   2. Kontrola plnenia uznesení – žiadne uznesenie nepodlieha kontrole 3. Určenie 

overovateľov zápisnice – Jaroslav Štefanko, Vladimír Švec 4. Prejednanie žiadosti fy 
Agroprodukt, s.r.o. na umiestnenie silážného žľabu – OZ po krátkej diskusii skonštatovalo,že 

došlo k nedorozumeniu. Silážny žľab má byť umiestnený na vlastnej parcele. Bod sa ruší. 5. 
Prejednanie žiadosti Petra Jakaba na výrub stromu – starosta obce predložil žiadosť Peter 

Jakaba o výrub stromu pred č. d. 43. Po výmene názorov na danú problematiku sa poslanci zhodli na 

tom,že možné povoliť výrub stromu, za predpokladu, že budú vysadené tri (3) kusy javora 

polguľovitý. Javory budú vysadené na miesta určené obcou.    
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Obecné zastupiteľstvo súhlasí s výrubom stromu pri č.d. 43 na základe žiadosti p. Petra Jakaba s tým, že menovaný vysadí 
tri (3) ks javora  polguľovitého  na miesta určené obcou. 

 6. Prejednanie žiadosti poľovníckeho združenia Čajka o umiestnenie poľovníckeho 

zariadenia na území obce – Poľovnícke združenie ČAJKA predložilo žiadosť o umiestnenie 
poľovníckeho zariadenia – unimobunky na južnej strane parc.č. 2081/2 v k.ú. Veľký Ruskov. Ide o 

prenosnú bunku slúžiacu ako poľovnícke zariadenie, ktorá bude vizuálne prispôsobená ako chatka pre 

potreby členov PZ ako aj hostí. Súčasne sa zaväzujú o prevzatie starostlivosti o celú predmetnú 
parcelu a jej priľahlé okolie. Starosta obce informoval prítomných o žiadosti na Enviro fond ohľadom 

zhodnocovania biologického odpadu a vzhľadom na to, že priestor za lesíkom je najvhodnejší pre 
umiestnenie kompostoviska a ďalších potrebných objektov, doporučil prítomným odsúhlasiť 

umiestnenie prenosnej unimobunky v južnej časti – poniže ihriska. Zároveň informoval prítomných o 

tom, že danú verziu predbežne prejednal aj so zástupcami Poľovníckeho združenia, ktorí voči 
takémuto riešeniu nemali námietky. Presné umiestnie sa dohodne na mieste.  
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Poslanci obecného zastupiteľstva súhlasia s umiestnením prenosnej unimobunky v južnej časti – poniže ihriska. Presné 
umiestnenie sa dohodne na mieste. 

  7. Engler – výberové konanie na prenájom obecného lesa – pokus o zmier – po krátkej 

diskusii sa poslanci zhodli na tom, že vzhľadom na neprijatie uznesenia obecným zastupiteľstvom v 

roku 1999 existujú len ústne tvrdenia niektorých bývalých poslancov o tom, že o danej téme sa 

rozprávalo. Ale keďže v platnom uznesení to nebolo prijaté, nie je možné to akceptovať ako záväzok 

obce voči p. Englerovi. 8. Prejednanie odchytu túlavých zvierat – starosta obce informoval 

prítomných o ponuke fy TD s.r.o. Košice ( ponuka bola emailom preposlaná všetkým poslancom) na 

odchyt túlavých zvierat. Firma požaduje paušálny ročný poplatok 200.-€ + 55.-€ za každé odchytené 

zviera. Po krátkej diskusii sa prítomní dohodli neuzatvárať daný problém a pokračovať v hľadaní 

výhodnejšieho partnera.  9. Likvidácia kuchynského odpadu v zmysle platného zákona – 

prejednanie – starosta obce informoval prítomných o zákone o likvidácii kuchynského odpadu. V 

našom regióne oprávnenie na túto činnosť má iba fy Contax Eko, s.r.o. Nový Ruskov. V zmysle návrhu 

zmluvy je cena za zber kuchynského odpadu – odvoz a likvidácia v objeme 20 l – 6.-€. V uvedenej 

cene sa za jeden zberný kontajner pripočítajú náklady na zvoz v sume 0,6.-€ za 1km a manipulačné v 

cene 2.-€. Minimálna frekvencia zvozu je raz za týždeň. Po krátkej diskusii sa prítomní zhodli na 

skutočnosti, že pre obec Nový Ruskov je prínosom existencia tejto firmy v obci a momentálne iná 

alternatíva nie je než podpísať zmluvu. 10. Kolaudácia kanalizácie – informácia -  starosta obce 

informoval prítomných o podaní žiadosti na Obvodný úrad ŽP v Trebišove na kolaudáciu kanalizácie. 

Zároveň informoval prítomných o problémoch ohľadom požiadavky VVS a.s. Trebišov urobiť kamerovú 

kontrolu kanalizácie od OcÚ po č.d 81. Podľa posledných informácii táto služba by mala stáť cca 

8.500.-€.  11. Podanie žiadosti na evironmentálny fond – kanalizácia – zároveň starosta obce 

informoval o tom, že starosta obce pripravuje žiadosť na dotáciu pre dobudovanie kanalizácie v 

obci.  12. Riešenie odpadového hospodárstva – tak, ako bolo povedané v bode 6 obec pripravuje 

žiadosť na komplexnejšie riešenie nakladania s odpadom a v rámci toto je uvažované s komplexným 

riešením kompostoviska vrátane manipulačných zariadení a výklopného mulčovača, pričom lokalizácia 

kompostoviska by bola situovaná za lesíkom. 13. Informácia o kamerovom systéme – starosta 

obce  informoval prítomných o pridelení finančných prostriedkov z Ministerstva vnútra SR na kamerový 

systém v obci. V najbližšom čase, by mal byť celý projekt zrealizovaný, pričom v tejto fáze sa zamerá 

na sledovanie dodržiavania poriadku na verejných priestranstvách ( cintoríny, verejné budovy a 

centrum obce).  14. Rôzne – v tomto bode starosta obce informoval prítomných o zakúpení stĺpikov 

a pletiva na zhotovenie oplotenia cintorína v Malom Ruskove. Snaha je, aby sa vykonalo pred 

oplotením prerovnanie terénu a následne sa začne s osadzovaním stĺpikov. S touto činnosťou by sa 

malo začať v 41. týždni tak, aby do 1.novembra tieto práce boli ukončené. V prípade, že sa nepodarí 

získať do 41.týždňa stroje na prerovnanie terénu, začne sa osadzovanie stĺpikov najneskôr 

8.októbra.             Následne starosta obce informoval o začatí natierania oplotenia v časti obce Veľký 

Ruskov. Podotkol, že niektoré laty sú vylomené, z toho dôvodu ich bude treba nahradiť. To isté sa 

týka oplotenia KD v Malom Ruskove.            Zároveň starosta obce podal informáciu o výrobe nových 

dverí pre KD Malý Ruskov a problémoch s tým súvisiacich. V súčasnosti sú vyrobené polotovary – 

krídla dverí, ktoré je potrebné upraviť. Je predpoklad ich osadenia v mesiaci október.            Poslanec 

V. Hvasta žiadal starostu o informáciu o stave prác na výkope odvodňovacieho jarku v časti obce Malý 

Ruskov (pri dome p. Kolesára). Jarok by mal zabrániť jarným a zimným povodniam, ktoré sa tu 

každoročne opakujú. Starosta obce informoval o tom, že na úpravu je potrebná profilová lyžica, žiaľ p. 

Puškáš nemá toto zariadenie funkčné. Zároveň pripomenul, že je potrebné vytýčiť hranice pozemku a 

pokukázal na to, že daný stav je zapríčinený aj činnosťou majiteľa pozemku tým, že si tam vytvoril 

vplyvom nevhodného obrábania pôdy skok a vytvorenie priekopy na brehu znamená jej pomerne 

rýchle samovoľné zasypanie. Zároveň starosta poukázal na to, že oddelením záhrad od okolitých 

pozemkov priekopou znamená, že zo západnej strany sa nebude dať prechádzať, jedine postavením 

mostného prechodu. Na to poslanec jaroslav Štefanko poznamenal, že nie je nutné urobiť most, ale 

urobiť plytšiu priekopu, ktorá poslúži na odvod vody a zároveň umožní prechod strojov. Ďalej 

poznamenal, že je potrebné urobiť priekopu rovnakého profilu po celej dĺžke, nakoľko spádovanie 

južným smerom, by znamenalo vykopanie prakticky nového kanála. Starosta prisľúbil, že túto 

problematiku prejedná s p. Michalom Ivaňom a bude informovať poslancov o tejto možnosti realizácie 

a cenovej náročnosti. 15. Diskusia -  16. Záver - keďže zo strany poslancov neboli žiadne 



pripomienky starosta prítomným poďakoval a zasadnutie ukončil.  Overovatelia zápisnice: Jaroslav 

Štefanko - ............................... Vladimír Švec - ....................................  


